
Referat Rotarty peismøte 28.05.2019 Medlemskomiteen 

Referat - Peismøte i medlemskomiteen, 11. februar 2020 på Rød 

 

Oppmøte: 

Torstein Sagen - forfall 

Hans Johan Kjølsrød  

Magne Aven    

Selma Hadzic - forfall   

Håkon Fæste - forfall 

Ulf Sundling - forfall  

Espen Andresen 

Elin Blakstad 

Bjørg Else Wallumrød  

Eli-Ann Casso (reflektant) 

Elin Røed 

Gjest: Presidenten Stig Kløvstedt 

 

Vi startet peismøtet med en presentasjonsrunde av hensyn til reflektant og nye medlemmer. 

 

Sak 1: Strategi for medlemsutviklig: 

Vi har fått noen spørsmål fra Stig til diskusjon: 

• Hvor "hellig" er makstallet på 55 ? Hva om vi over kort tid får muligheten til flere nye godt 
motiverte medlemmer ? Blir vi en dårligere klubb om vi er 60, 70 eller 80 ? Burde vi endre 
strategien til å si et minimum antall medlemmer, og ikke maksimum ? 

• Normalt spør vi ikke mulige medlemmer før de foreslås. Hva med f.eks. tidligere Rotary-
medlemmer som på eget initiativ igjen ønsker å bli medlem ? - og skal de eventuelt i 
gjennom en ny reflektantperiode ? Disse er jo typisk "eldre menn", skal de stille sist i køen ? 

• Basert på tidligere praksis behandler medlemskomiteen innkomne forslag normalt på 
peismøtene (alle medlemmer kan foreslå). Dette medfører at behandlingstiden kan variere 
mye, noe som kanskje kan være til frustrasjon for noen. Er dette greit, eller burde vi endre 
praksis til en "kontinuerlig" behandling hvor mye kan gjøres på mail ? 

• Strategien sier fokus på yngre og kvinner. Betyr det at vi sier nei til eldre kvinner og menn 
som er godt motiverte ? Jeg tenker at det nettopp i godt voksen alder kan være utrolig flott å 
være med i en klubb som vår. 

 
Vår komite vil gi følgende signaler: 
Antall medlemmer 

- 55 er et måltall, ikke et maksimum 
- Vi synes størrelsen er passelig, viktig å kunne bli kjent med alle 
- Vi ønsker en jevn rekruttering slik at det alltid er en reflektant og noen som er nye 
- Før mange nye på en gang, kan gi en egen klikk istedenfor å bli kjent med alle 
- Det skal være litt attraktivt å være med – så ikke flest mulig 

Rutiner ved rekruttering 
- Vi ønsker å holde på rutinen at nye foreslås og godkjennes før de blir forespurt 
- Medlemskomiteen kan gjøre dette via epost, dersom det kommer gode forslag, og det er 

lenge til neste peismøte 
Tidligere medlemmer 

- Dersom disse ikke ble ekskludert, men selv har valgt å slutte, ser vi ingen grunn til at disse 
ikke kan bli medlemmer på nytt 

- De bør da foreslås på nytt, og medlemskomieteen og styret kan godkjenne 
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- Tidligere medlemmer trenger ikke å godkjennes av alle medlemmene 
- De trenger heller ikke å være reflektanter, for de kjenner Rotary og vet hva de går til 

Alder og kjønn 
- Vi vil ha engasjerte medlemmer 
- Klassifikasjon fortsatt et moment 
- Alder ingen hindring 
- Kjønn ingen hindring 

 

Sak 2: Program for mars 

3. mars 

Ego-foredrag ved Hans Narverud dersom han har blitt medlem igjen 

(nødløsning: Smalltalk-kurs ved Elin Røed) 

 

21. april 

Ego-foredrag ved Bjørg Else Wallumrød 

 

10. mai 

(Elin Røed kan ikke komme) 

Vi har flere forslag som enten kan brukes denne gangen, eller til høsten: 

• Historien om Eidsfoss v/Fred Nordseth 

• Grønt skifte i landbruket v/Per Harald Agerup 

• Askobygget i Sande (håper Øivind Haugen har kontakter) 

• Behov for lederutvikling i bedrifter v/Ranveig Saaghus 

• Container-terminalen ved Helland v/ ?? 

• Næringsparken på Bentsrud v/Jon Mørk 

• Fra bølle til bestevenn – om å stå i mediestormen v/Maren Teien Rørvik 

 

Sak 3: Status medlemsrekruttering 

Vi gikk gjennom status for medlemmer og reflektanter. 

Vi har fått flere skriftlige innspill. 

 

Vi landet på følgende strategi: 

 

Presidenten spør de to tidligere medlemmene som er foreslått (umiddelbart): 

• Hans Narverud 

• Ulf Gran 

 

Noen er godkjent og forespurt, men ønsket å vente litt. Disse kan forespørres umiddelbart av 

fadderne for å avklare: 

• Marit Sælid – fadder: Jan-Arne Rønningen 

• Svein Olav Munthe – fadder: Magne Aven 

• Tom Arne Akerholt – fadder: Per Halvor Rønningen 

• Torunn Haug – fadder: Elin Røed 

 

Ett nytt forslag sendes styret og medlemmer for godkjenning og spørres så raskt det er praktisk 

mulig: 

• Trond Aarstadberg, 58 år, jobber for Mrlink Enterprice AS, Oslo, Kjent gjennom 

sykkelklubben og arbeid mot doping. Fadder: Ole Herman Nordby 
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Medlemskomiteen anbefaler videre at disse seks sendes styret og medlemmer for godkjenning før 

sommerferien, og kan spørres i august: 

• Marie Sølverrud, 40 år, advokat Fadder: Keith 

• Thomas Furuheim, Hof, 42 år, fysioterapeut. Fadder: Keith 

• Dag Kristiansen, 60 år, Oberstløytnant/offiser, jobber i Forsvarsdepartementet. Fadder: Keith 

• Terje Skaug, ca 50-55 år, hovslager. Fadder: Einar Røyneberg 

• Kristian Kjøll. Ca 65 år, pensjonist, tidligere bonde på Gudum gård. Fadder: Amund Rudlang? 

• Tormod Hellerud, aktiv pensjonist. Foreslått av Øistein. Fadder: ?? 

 

Sak 4: Kandidater til ulike utmerkelser/deltagelser 
Vi har flere mer eller mindre gjennomtenkte forslag som sender videre til styret: 
 
1. Paul Harris Fellow 

- Marit Foss: enestående til å ta imot nye medlemmer 
- Olav Dalseth (har fått før, kan få «med stjerne» om det finnes) 

 
2. Æresnysgjerrig 

- Ulf Sundling 
- Akerholt for 10-toppers i Hof 
- Jan Grønseth for «Helt naturlig» og arrangement i Eidsfoss i august hvert år 
- Tom Amundsen for museet 
- Mest aktuelt hvis snø: Narverud (sønn) for skiløyper, Arne Johan Bu for Høgås 
- Bente Charlotte Gausen for Kirkens Bymisjon (kanskje aktuell om noen flere år) 

 
3. RYLA, Summercamps og Georgia stipend 

De som har barn i aktuell alder bør undersøke mulighetene. Gode tilbud. 
 
 

 


